
PvdA -Rijswijk : Mondelinge vragen voortgang overleg met MR’ en scholendriehoek inzake gymzaal. 
 
Afgelopen week ontvingen wij berichten dat de MR van de Snijdersschool het volgende bericht 
online had geplaatst: 
 
 

 
Het bijzonder jammer om te lezen dat er door de MR’en geen constructieve houding wordt ervaren 
van de kant van de wethouder en er dus niet serieus naar een alternatieve oplossingen gekeken 
worden. Iets waar een grote meerderheid van de raad wel om verzocht had. Daarom vragen wij aan 
de wethouder(s) het volgende: 
 
Wat is de reden dat er niet serieus gekeken wordt naar mogelijke alternatieven voor gymlocaties 
voor de scholendriehoek en PMS?  
 
Waarom heeft er na het gesprekken van begin december en van 20 december de schoolbesturen en 
mr’en geen vervolggesprek plaatsgevonden?  
 
Waarom heeft de wethouder de raad hierover niet eerder geïnformeerd en moeten wij via andere 
kanalen vernemen dat er geen overleg meer is tussen de gemeente en de scholen/mr’en?  
 
Is de wethouder alsnog van plan uitvoering te geven aan het verzoek van de raad om in 
samenwerking van alle betrokken partijen opzoek te gaan naar mogelijke alternatieven voor een 
gymlocatie buiten de nieuwe sporthal om? En deze alternatieven voor de te leggen aan de raad om 
te beoordelen of deze gefinancierd kunnen worden? 


